

ORDRE DE RENVOI
CHAMBRE DES COMMUNES
Le JEUDI 20 février 1969

REPORT TO THE HOUSE

THURSDAY, May 29, 1969.

The Standing Committee on Miscellaneous Estimates has the honour to present its

NINTH REPORT

Pursuant to its Order of Reference of Thursday, February 20, 1969, your Committee has considered the following items listed in the Main Estimates 1969-70:

Votes 1, 5 and 10 relating to the Treasury Board;

Votes 1 and 5 relating to the Governor General and Lieutenant-Governors;

Votes 1 and 5 relating to the Senate;

Votes 1, 5, 10 and 15 relating to the Privy Council.

Your Committee commends them to the House.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 19, 20 and 21*) is tabled.

Respectfully submitted,

Le président,

FERNAND-E. LEBLANC,

Chairman.

ORDER OF REFERENCE
HOUSE OF COMMONS
THURSDAY, February 20, 1969

RAPPORT À LA CHAMBRE

Le JEUDI 29 mai 1969.

Le Comité permanent des prévisions budgétaires en général a l'honneur de présenter son

NEUVIÈME RAPPORT

Conformément à l'ordre de renvoi du jeudi 20 février 1969, le Comité a examiné les postes suivants du budget principal des dépenses de 1969-1970:

Les crédits n^{os} 1, 5 et 10 concernant le conseil du Trésor;

Les crédits n^{os} 1 et 5 concernant le Gouverneur général et les lieutenants-gouverneurs;

Les crédits n^{os} 1 et 5 concernant le Sénat;

Les crédits n^{os} 1, 5, 10 et 15 concernant le Bureau du Conseil privé.

Le Comité les recommande à l'approbation de la Chambre.

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages s'y rapportant (*fascicules n^{os} 19, 20 et 21*) est déposé.

Respectueusement soumis,

ALISTAIR FRASER
The Clerk of the House of Commons.